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RESUM DE LA COMISSIÓ DE SEGUIMENT DEL CONSELL DE BARRI DE SANT ANTONI 

Sessió ordinària  

Lloc:  Espai veïnal Calàbria 66 

Data: 19 de setembre de 2023 

Hora inici:  18.30 

Hora final: 20 h 

Assistents: 

Marc Martínez Conseller tècnic del Districte i Conseller de barri de Sant Antoni  
Pau Campderrós  Conseller Grup Municipal BCN Comú 
Jaume Alcántara Conseller Grup Municipal Junts per Cat - Trias per Bcn 
Pep Sala Associació veïnal de Sant Antoni  
Marc Folch Federació d'Entitats Calàbria 66 
Montse Saboya Veïna  
Frank Carnicero Associació Pro Teatre Talia Olympia 
Manel Gómez Associació Pro Teatre Talia Olympia 
Ramon Puig-oriol Sant Antoni Comerç 
Jesús Faba Fem Sant Antoni 
Xavius Caballé Fem Sant Antoni  
Miquel Tena Veí  
Jaume Ferret Veí  
Anna Terra Gerenta del Districte de l’Eixample 
Teresa Gómez  
Fidel Gonzalez 
Gema Rama 

Coordinadora Territorial i Convivència Eixample 
Direcció de Democràcia Activa i Participació 
Secretària de la Comissió de seguiment del Consell de barri 

 

Ordre del Dia: 

1. Presentació del conseller 
2. Presentació del procediment de renovació de la Comissió de seguiment i vicepresidència 
3. Planificació dels propers consells de barri 
4. Proposta d’adjudicació directa de la Gestió cívica de l’Espai veïnal Calàbria 66 
5. Valoració de les propostes de l’ordre del dia pel Consell de barri aportades a la plataforma Decidim 
6. Definició de l’ordre del dia del Consell de barri  
7. Torn obert de paraules 

 
1. Presentació del conseller  

 
Marc M. dona la benvinguda, i es fa una ronda de presentacions.  

2. Presentació del procediment de renovació de la Comissió de seguiment i vicepresidència 
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Fidel G. realitza la presentació. El document es pot consultar a: 

https://www.decidim.barcelona/assemblies/barrisantantoni/f/2880/meetings/6523 

3. Planificació dels propers consells de barri  

Marc M. proposa que la planificació dels futurs consells de barri la facin els membres de la següent 

Comissió de seguiment. En el següent Consell de barri es presentarà el procés de renovació de la Comissió 

de seguiment; a continuació es procedirà a la presentació de les candidatures a la plataforma Decidim, i 

durant el primer trimestre del 2024 es validaran les candidatures a la Comissió de seguiment i la votació 

de les persones candidates es farà al Consell de barri.  

Montse S. pregunta si a la candidatura de la Comissió de seguiment es poden presentar persones a títol 

individual; responen que sí. Acorden que el Consell de barri del primer trimestre del 2024 sigui al febrer 

perquè durant el mes de gener se celebra la festa major del barri.  

4. Proposta d’adjudicació directa de la gestió cívica de l’Espai veïnal Calàbria 66 

Marc M. exposa que el 31 de desembre de 2023 finalitza l’actual conveni de gestió cívica a favor de la 

Federació d’Entitats Calàbria 66 (FEC66) per a la gestió de l’Espai veïnal Calàbria 66. Pregunta als 

membres de la Comissió de seguiment si estan d’acord amb la continuïtat de la gestió cívica per part de la 

FEC66, i si hi ha alguna entitat que es vulgui presentar com a alternativa. Tothom respon que estan 

d’acord amb la continuïtat de la FEC66 en la gestió de l’Espai veïnal Calàbria 66, i que no hi ha cap altra 

entitat interessada. Marc M. comenta que al proper Consell de barri es traslladarà la decisió de la 

Comissió de seguiment.   

5. Valoració de les propostes de l’ordre del dia pel Consell de barri aportades al Decidim 

Gema R. apunta que hi ha quatre propostes recollides al Decidim de finals del 2022: 

 Tres carrils bici. Augmenten? A Sant Antoni només té tres carrils bici: Urgell, Calàbria i Manso. A 

més d’un petit tram de Parlament, Muntaner i Llançà. Pensem que cal augmentar urgentment la 

xarxa de carrils bici. La majoria dels carrers no tenen carrils bici: Aldana, Marquès de Campo 

Sagrado, Tamarit, Floridablanca, Sepúlveda, Viladomat, Entença, Villarroel i Casanova.  

 

 Eix verd al carrer Aldana. Al carrer més petit de l’Eixample hi tenim cotxes aparcats als dos 

costats, cotxes circulant a 30 km/h i un carril inutilitzat des de fa anys sense cap ús separat amb 

pivots. Tot això en asfalt i el vianant només té unes petites voreres. Proposo que en aquest carrer 

es faci una plataforma única amb un carril amb limitació de la velocitat a 10 km/h. 

 

 Actuació a la Superilla del carrer Comte Borrell de Manso a Aldana. Després de tres anys hi ha 

molta diferència entre l’estat d’aquesta a Comte Borrell de Gran Via a Manso, que funciona bé 

perquè hi ha plataforma única, i la de Comte Borrell de Manso a Aldana el que hi ha és pintura. 
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Pensàvem que la pintura era un ús temporal, com s’ha fet en altres llocs de la ciutat, perquè si no 

es fa manteniment, la pintura marxa. Creiem que cal que la plataforma única de Gran Via a 

Manso, continuï fins Aldana.  

 

 Obrim carrers-C. Comte d’Urgell. Obrim el carrer Comte d’Urgell en cap de setmana per gaudir 

del barri lliure de fum, motos, cotxes i soroll. Lluitem contra la crisi climàtica tallant el trànsit a 

Comte d’Urgell per convertir-lo en un espai obert i saludable igual que es fa al carrer Gran de 

Gràcia i l’Eix de Creu Coberta-carrer de Sants.  

Es valora que aquestes propostes són oportunes per als processos de participació del PAD o dels 

Pressupostos participatius.  

Montse S. planteja si cal esperar a aquests processos de participació esmentats per parlar sobre 

l’actuació de la superilla del carrer Comte Borrell entre Manso i Aldana.  

Marc M. pregunta si interessa fer un debat sobre les actuacions tàctiques de la Superilla; responen 

que sí. 

Anna T. demana que si interessa compartir opinions sobre les dinàmiques d’ús de la Superilla tàctica; 

responen que sí. 

6. Definició de l’ordre del dia del Consell de barri 

Marc M. proposa que sigui el 28 de setembre, amb els següents punts de l’ordre del dia: 

1. Benvinguda del regidor 

2. Presentació del procediment de renovació de la Comissió de seguiment del Consell de 

barri i vicepresidència 

3. Proposta d’adjudicació directa de la gestió cívica de l’Espai veïnal Calàbria 66 

4. Gestió dels serveis municipals a l’entorn de l’urbanisme tàctic dels carrers Comte 

Borrell, Parlament, Marquès de Campo Sagrado i Aldana 

5. Torn obert de paraules 

 

7. Torn obert de paraules 

Marc F. demana que al Consell de barri es faciliti informació sobre l’actuació al solar de l’antic teatre Talia, 

en concret sobre les coses pendents, com són els jocs infantils i el punt de llum. Apunta que van demanar 

una trobada amb l’equip de govern sobre això, i que resten a l’espera. 

Marc M. comenta que té present la demanda de reunió, i que han de fer unes comprovacions abans de 

donar resposta a la demanda.    
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Xavius C. proposa que el regidor esmenti que hi ha la voluntat de fer una reunió de coordinació i 

seguiment.   

Marc M. diu que el regidor comentarà que han començat les obres a la biblioteca de Sant Antoni per a la 

millora de la climatització, ampliació de la zona infantil, ets. I també sobre l’Espai de gent gran.  

Xavius C. exposa que una veïna li va comentar que als carrers València i Aragó hi ha zones amb amiant; 

que aquest punt sortirà al punt de torn obert de paraules.  

Anna T. diu al Districte de l’Eixample hi ha convocada, per al mes d’octubre, una taula sobre l’amiant, i 

que aquest espai està obert a la participació de la ciutadania. Demana a Xavius que faciliti les dades 

d’aquesta veïna per fer la consulta abans del Consell de barri.  

Miquel T. pregunta si es farà una coberta verda a la biblioteca aprofitant que es faran les obres.  

Marc M. diu que recull la pregunta, i que ho consultaran.  

Es dona per finalitzada la Comissió de seguiment del Consell de barri.  

 

Gemma Rama Agut 

Secretària del Consell de barri  


